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Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Openbare orde en veiligheid

Portefeuillehouder burgemeester Niederer

Schriftelijke vraag

Op 4 augustus 2018 heeft op het parkeerterrein bij winkelcentrum Lindenburg een schietpartij
plaatsgevonden. ln reactie hierop heeft locoburgemeesterTheunis extra handhavingsmaatregelen
aangekondigd.

Tot op heden hebben deze nog weinig effect en in ieder geval niet geleid tot vermindering van

overlast op het parkeerterrein van de Lindenburg. Van bewoners horen wij dat regelmatig grote

aantallen jongeren zich op het parkeerterrein ophouden. Hierbij is sprake van diverse vormen van

overlast, denk aan lawaai en rotzooi.

L. Wat is de inzet geweest van politie, gemeente en andere betrokken partijen sinds 4 augustus jl.?

2. ls voornoemde situatie bij de portefeuillehouder bekend en ziet u een reden om de maatregelen

aan te passen, te verscherpen?

Bewoners geven tevens aan dat de jongeren verdeeld zijn over meerdere groepen, waarvan het lijkt
dat deze groepen op zijn minst niet vriendelijk met elkaar omgaan. De bewoners vrezen dan ook dat
de schietpartij van 4 augustus jl. niet het laatste grote incident zal z¡jn.

De PvdA begrijpt dat het tijd kost voordat het effect van de aangekondigde extra
handhavingsmaatregelen zichtbaar worden. Maar wij vinden het ook onaanvaardbaar dat de

bewoners zich niet veilig voelen, zowel binnen- als buitenshuis.

3. Herkent u zich in dit beeld en wat gaat u doen om het veiligheidsgevoel te verbeteren?

Alvast dank voor de beantwoording.

Namens de PvdA-fractie,

Eric Stroop en MichaelYap



Wii beantwoorden uw vragen als volst:

L. Wat is de inzet geweest van politie, gemeente en andere betrokken partijen sinds 4 augustus jl.?

De inzet is integraalgeweest, ook alvóór 4 augustus. De politie en gemeentelijke handhavers
hebben tijdens reguliere diensten extra gesurveilleerd. Ook de opbouwwerker, straathoekwerkers
en jongerenwerkers hebben een rol gespeeld in de aanpak van de overlast.
Op zaterdag 15 september jl. heeft de politie, tijdens de wijkbraderie in Langdonk, met veel
bewoners gesproken. Daardoor hebben alle betrokken partners een nog beter beeld van de situatie
kunnen krijgen.

2. ls voornoemde situatie bij de portefeuillehouder bekend en ziet u een reden om de maatregelen
aan te passen, te verscherpen?

Ja, de kwestie is mij natuurlijk bekend. De politie heeft vanaf l januari 2078 37 meldingen van
overlast door jeugd ontvangen. Dat betrof met name lawaai, het achterlaten van rommel, gebruik
van lachgas en samenscholing.
Er is geen extreme piek zichtbaar. Na het schietincident waren er iets meer meldingen dan daarvoor
Het is zaak voor de gezamenlijke partners om regelmatig en doelmatig te blijven samenwerken.
Zie ook de beantwoording van vraag 3.

3. Herkent u zich in dit beeld en wat gaat u doen om het veiligheidsgevoel te verbeteren?

lk herken mij deels in het beeld. Er is sprake van t hinderlijke / overlastgevende groep. Bij politie-
inzet na meldingen is de groep over het algemeen rustig en constateert de politie nagenoeg geen
overlast. Uiteraard wordt er door politie en gemeentelijke handhavers bekeurd waar dat
noodzakelijk is. De gebeurtenis van 4 augustus jl. wordt beschouwd als een incident dat niet
noodzakelijkerwijs in verband staat met de overige ervaren overlast.

Hoogachtend,
Het col van burgemeester en wethouders,
namens

mr. J.M.L. Niederer
burgemeester


